



OAQHE

الجمعية العمانية للجودة في التعليم العالي
Oman Association for Quality in Higher Education

Invitation to become a member of the Omani Association for Quality in Higher Education.

دعوة للانضمام الى الجمعية العمانية للجودة في التعليم العالي

Omani Association for Quality in Higher Education was originally established as a network in 2006, it transitioned into an association in 2017. It aims to promote a culture of quality in higher education by providing support sessions, initiatives, and opportunities for improvement in the area of quality assurance, research and student support. Currently OAQHE has members from various educational institutions, as well as experts and academics with extensive experience in the field of quality in higher education.

The Omani Society for Quality in Higher Education (OAQHE) is delighted to extend an invitation to join the association as a member. By becoming a member, you will enjoy the following benefits:

1. Receive a certificate confirming your association membership.
2. Participate/conduct training courses and workshops organized by the association.
3. Attend regular meetings and panel discussions organized by the association.
4. Connect and collaborate with peers who share similar expertise.
5. Contribute to research groups sponsored by the association.

Membership fees are as follows:

Individuals: 25 Omani riyals per year.

Students: 5 Omani riyals per year.

Illigibility:

1. Not less than (18) years of age.
2. Has not been convicted of a felony or crime related to honour or honesty
3. Has a good conduct
4. Has interest in serving the association and achieving its objectives

تأسست الجمعية كشبكة عام ٢٠٠٦ ثم تم تحويلها إلى جمعية عام ٢٠١٧ وتعنى بنشر ثقافة الجودة في التعليم العالي من خلال توفير برامج الدعم والمبادرات وتعزيز الجودة. وتضم ضمن اعضائها العديد من المؤسسات التعليمية في السلطنة بالإضافة إلى عدد كبير من الأكاديميين والمختصين في مجال الجودة في التعليم العالي.

يسر الجمعية العمانية للجودة في التعليم العالي دعوتكم الى الانضمام الى الجمعية كأعضاء حيث سيتسنى لكم كأعضاء الحصول على الفوائد التالية:

1. الحصول على شهادة تأييد بانضمامكم الى الجمعية
2. المشاركة في حضور وعقد الدورات والورش التدريبية التي تقدمها الجمعية
3. الحضور في الاجتماعات الدورية والحلقات النقاشية التي تقيمها الجمعية
4. التواصل مع القراء من ذوي الاختصاصات المتشابهة والتعاون فيما بينهم
5. المشاركة في المجموعات البحثية التي ترعاها الجمعية

رسوم العضوية

الأشخاص: ٢٥ ريال عماني سنويا

الطلبة ٥ ريالات عمانية سنويا

شروط الانضمام

1. ألا يقل العمر عن ثمانية عشر عاما
2. ألا يكون قد حكم عليه في جنابة أو جنحة مخلة بالشرف أو الأمانة إلا إذا كان قد رد إليه إعتباره
3. أن يكون حسن السيرة والسلوك
4. أن يكون لديه الرغبة في العمل في خدمة الجمعية وتحقيق أهدافها.

Registration URL: <https://forms.gle/ZtqcxwVxvsfENLfo8>

Association information: <https://linktr.ee/oaqhe>





OAQHE

الجمعية العُمانية للجودة في التعليم العالي
Oman Association for Quality in Higher Education